

# 周年主題

# Theme of the Year



**Keep Our Promise  
Heartfelt  
Salute!**  
**信守承諾  
從心敬禮**



## 參與／推行方法 Method of Participation

### (I) 「信守承諾 從心敬禮」— 履行及實踐行動

#### “Keep Our Promise, Heartfelt Salute!” – Action

鼓勵童軍成員於日常生活中履行童軍誓詞及規律，實踐童軍精神，並以短文/圖畫/相片或錄像形式與成員分享這份精神。

To encourage Scout members to help others and keep the Scout promise in their daily lives to live up the Scouting Spirit and share it with other Scout members through a short essay/drawing/photo or video clip.

### (II) 「信守承諾 從心敬禮」— 企劃行動

#### “Keep Our Promise, Heartfelt Salute!” – Implementation

鼓勵各單位成員籌辦與周年主題相關的活動，以身體力行方式履行童軍誓詞及規律，實踐童軍精神。

Through organizing theme-related activities to put the Scout Promise and Law into practice.

## 獎勵計劃 Incentive Scheme

各完成行動的童軍成員均可申請領取紀念手帶。

A souvenir wristband will be given to the Scout members who completed the action.

## 查詢 Enquiries

2957 6366 (公共關係署 Public Relations Branch)

詳情請留意公共關係通告第02/2016號。

For more details, please refer to the Public Relations Circular No.02/2016.

**推展期 Launch Period 1/5/2016 - 30/4/2018**